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Trabzon  Büyükşehir  Belediyesi  mahalle  yolları  ve  ana
arterlerdeki asfaltlama, betonlama, sanat yapısı inşaatları ve
stabilize yolların bakım-onarım çalışmalarına aralıksız olarak
devam ediyor.

Büyükşehir  Belediyesinin  50  milyon  TL’lik  yol  betonlama
çalışmaları  kapsamında  Trabzon’un  18  ilçesinde  betonlama
çalışmalarına devam edilirken yine 50 milyon TL bütçe ayrılan
asfaltlama  çalışmaları  aralıksız  olarak  sürdürülüyor.  Bu
kapsamda son olarak Çaykara ilçesinin Şahinkaya Mahallesi ile
Tonya  ilçesi  Büyük  Mahalle’de  icra  edilen  asfallama
çalışmaları mahalle sakinleri tarafından takdirle karşılandı.
Şahinkaya Mahallesi sakinleri, mahallelerinde gerçekleştirilen
asfaltlama  çalışmaları  sırasında  pankart  açarak  Büyükşehir
Belediyesine teşekkür etti.

Büyükşehir  Belediyesi  ekipleri  ayrıca  il  genelinde  menfez,
istinat duvarı ve kanaval gibi sanat yapıları inşaatları ile
stabilize yollarda bakım-onarım çalışmalarını sürdürüyor.

HAİN DARBE KALKIŞMASI YATIRIMLARIMIZI ETKİLEYEMEDİ
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Gerçekleştirmekte oldukları yol çalışmalarıyla ilgili olarak
değerlendirmelerde bulunan Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr.  Orhan  Fevzi  Gümrükçüoğlu,  Büyükşehir  Belediyesi
ekiplerinin  her  gün  20  ila  25  ayrı  noktada  yol  çalışması
yaptığını  hatırlatırken,  “Yol  konusu  Trabzon’umuz  için  son
derece hassas ve önemli bir konudur. Ülkemizin en uzun yol
ağına sahip olan şehrimizde yol sorunlarını ortadan kaldırmak
için  seferberlik  ilan  etmiş  durumdayız.  Ülkemiz  genelinde
yaşanan  hain  darbe  kalkışması  yatırımlarımızı  kesinlikle
etkileyememiştir. İnşallah bu şekilde her yıl daha da artan
bütçelerle gerçekleştireceğimiz çalışmalarla şehrimizdeki yol
sorunlarını tümüyle ortadan kaldırmış olacağız” dedi.


